
Interview	Onno	op	BNR	
	
Onno:	Goeiemiddag	
	
BNR:	Goeiemiddag,	en	een	felicitatie,	want	dat	lijkt	me	meer	dan	terecht	om	mee	te	beginnen.	Wat	
betekent	deze	doorbraak,	deze	resultaten	precies?	
	
Onno:	Ja,	dat	zijn	de	laatste	testen	die	nodig	waren	om	vervolgens	de	toelating	tot	de	markt	te	
kunnen	vragen	en	dat	dossier	wordt	nu	klaargemaakt.	We	hebben	in	deze	laatste	testen	wederom	
laten	zien	dat	Filgotinib,	het	middel	dat	we	ontwikkeld	hebben,	prachtig	werkt	in	patiënten,	qua	
effectiviteit	en	ook	een	subliem	veiligheidsprofiel	had.	En	dat	is	goed	nieuws	voor	patiënten.		
	
BNR:	We	hebben	het	hier	gisteren	in	de	uitzending	ook	over	gehad	met	een	analist	en	die	zei	“het	
wordt	spannend,	ze	moeten	nu	met	die	resultaten	komen”	en	de	nervositeit	op	de	beurs	nam	toe.	
Wist	u	al	heel	veel	langer	dat	het	wel	goed	zat?	
	
Onno:	We	hebben	de	resultaten	afgelopen	vrijdag,	precies	een	week	geleden,	‘s	avonds	om	elf	uur	
gekregen.	Toen	zat	ik	aan	de	keukentafel	en	toen	werden	wij	gebeld	door	de	Chief	Medical	Officer	en	
die	vertelde	hoe	het	zat.	In	de	tussentijd	moesten	we	de	persberichten	rondkrijgen,	afspraken	
maken,	verdere	analyses	doen	trouwens,	want	ook	niet	alle	data	waren	er	toen,	en	dat	was	natuurlijk	
in	samenwerking	met	onze	partner	Gilead.	Gisteren	om	half	tien	was	alles	in	kannen	en	kruiken	en	
konden	we	naar	buiten	toe.		
	
BNR:	Kunt	u	me	toch	nog	even	meenemen	naar	dat	moment	aan	de	keukentafel?	U	krijgt	dat	
telefoontje,	iets	waar	u	jaren	aan	gewerkt	heeft	-	u	heeft	er	meerdere	keren	over	verteld	in	dit	
programma.	Wat	gebeurt	er	dan	als	dat	telefoontje	komt?	
	
Onno:	Ik	moet	zeggen	dat	ik	voor	het	eerst	toch	wat	nerveus	was,	omdat	-	niet	wat	betreft	de	
verwachtingen	op	effectiviteit,	maar	wel	qua	veiligheid	-	omdat	dit	toch	een	hele	grote	studie	is	over	
een	lange	periode	en	dan	moet	het	allemaal	toch	wel	goed	vallen.	En	als	dan	het	verlossende	woord	
komt,	dat	we	geen	-	nou	we	hebben	dan	1	trombose-geval	gehad,	maar	in	de	placebo-groep	zelfs	
meerdere,	dat	betekent	dat	we	aan	de	goede	kant	van	de	streep	zitten	en	dan	valt	er	toch	wel	een	
last	van	je	schouders.	Niemand	had	verwacht	dat	dit	medicijn	niet	meer	naar	de	markt	zou	gaan,	
maar	dat	heeft	nu	wel	-	wat	de	analisten	vandaag	ook	in	de	pers	schrijven	-	een	best-in-class-profiel.	
Dus	binnen	de	klasse	van	de	JAK-remmers	lijkt	dit	echt	wel	het	beste	medicijn	te	zijn	dat	in	
ontwikkeling	is.		
	
BNR:	Dit	is	een	middel	tegen	reuma,	maar	wat	kan	dit	middel	nu	anders	dan	wat	er	op	de	markt	is?	
	
Onno:	Het	heeft	een	hogere	effectiviteit	dan	vergelijkbare	producten	tegen	waar	we	het	getest	
hebben,	dus	MTX,	dat	is	meestal	de	behandeling	waarmee	je	begint,	en	daar	hebben	we	duidelijk	
superioriteit	laten	zien.	Hetzelfde	geldt	voor	andere	medicijnen,	die	ontwikkeld	zijn,	die	halen	niet	
die	effectiviteit	en	daarnaast	lijkt	het	inderdaad	veiliger	te	zijn	dan	andere	middelen	die	op	dit	
moment	al	op	de	markt	zijn	of	in	ontwikkeling	zijn.	
	
BNR:	Nu,	het	hele	medische	traject	-	als	ik	dat	zo	kan	zeggen	-	hebben	we	nu	al	gehad.	Dan	komt	nu	
de	toetreding	tot	de	markt.	Daar	zijn	toezichthouders,	autoriteiten	voor	in	Europa,	in	Amerika.	Is	dit	
nog	wel	iets	waar	je	geduld	voor	moet	opbrengen,	maar	slechts	een	formaliteit	of	toch	ook	weer	
spannend?	
	
Onno:	Het	blijft	altijd	spannend,	maar	de	verwachting	is	wel	dat	wij	zowel	de	lagere	dosering	als	de	
hogere	dosering	op	basis	van	deze	data	goedgekeurd	gaan	krijgen.	Dat	is	wel	nog	een	lang	traject.	



Eerst	moet	het	dossier	compleet	gemaakt	worden,	dan	wordt	dat	ingediend	-	dat	zal	van	de	zomer	
zijn	-	en	dan	een	jaar	later	komt	dan	het	verlossende	woord	en	verwachten	we	eind	van	de	zomer	in	
Europa	op	de	markt	te	komen	met	het	medicijn.	In	het	najaar	wordt	het	dossier	in	Japan	ingediend	
en	met	de	FDA	gaat	nog	gepraat	worden	over	de	indiening	maar	we	hopen	dat	toch	ook	ergens	in	het	
najaar	voor	elkaar	te	krijgen.	
	
BNR:	En	om	te	schetsen	waar	we	het	over	hebben,	dit	is	natuurlijk	heel	goed	nieuws	voor	reuma-
patiënten	-	laten	we	daar	mee	beginnen	-	maar	ook	voor	Galapagos	want	dit	is	een	miljardenmarkt	
die	voor	u	open	licht	toch?	
	
Onno:	Ja,	reuma	in	een	markt	waar	op	dit	moment	een	30	miljard	in	omgezet	wordt.	Het	is	de	
grootste	markt	voor	medicijnen	van	alle	ziektes,	waarbij	het	middel	van	Abbvie	Humira	zelfs	20	
miljard	omzet	haalt	-	niet	alleen	in	reuma,	maar	ook	in	andere	ziektes.	En	wij	hopen	een	stukje	van	
die	markt	te	kunnen	pakken	met	Filgotinib.	
	
BNR:	Nou,	een	stukje	van	de	markt?	U	bent	toch	wat	ambitieuzer	dan	dat?	
	
Onno:	Nou	ja,	dat	moet	zich	allemaal	nog	bewijzen,	ik	moet	daar	een	beetje	voorzichtig	in	zijn,	maar	
de	analisten	verwachten	dat	Filgotinib	toch	wel	een	omzet	van	tussen	de	4	en	6	miljard	gaat	halen.	
En	daar	zijn	we	wel	comfortabel	mee	met	die	analyse.	
	
BNR:	Goed	dat	u	de	nadruk	legt	bij	de	analisten,	want	we	hebben	er	hier	één	in	de	studio	staan.	
Corne	van	Zeijl,	wil	jij	nog	wat	vragen	of	toelichten?	
	
Corne:	Nou,	4	tot	6	miljard	lijkt	me	nog	bescheiden	als	dit	product	zo	veel	beter	is	als	de	
concurrentie.	Waarom	zou	de	concurrentie	dan	überhaupt	nog	hun	produkt	kunnen	verkopen?	
	
Onno:	Ja,	het	is	niet	zo	dat	je	met	een	nieuw	middel	direct	de	concurrentie	wegvaagt.	Daar	zit	sterke	
marketingactiviteit	achter.	Er	zijn	natuurlijk	ook	patiënten	die	blij	zijn	met	hun	behandeling	en	die	
zullen	niet	zo	snel	switchen.	Dan	gaat	het	dus	vooral	over	patiënten	die	niet	blij	zijn	met	hun	huidige	
behandeling	-	waar	het	niet	goed	werkt	-	en	nieuwe	patiënten.	Dus	het	is	niet	zo	dat	je	direct	die	
markt	grotendeels	pakt.	En	de	totale	markt	voor	reuma	is	ook	aan	het	slinken	qua	dollars,	omdat	de	
generieke	medicijnen	op	de	markt	zijn	gekomen,	die	de	prijs	omlaag	aan	het	trekken	zijn.	Ik	denk	dat	
die	markt	van	30	miljard	nog	wat	minder	wordt.	Dat	is	op	zich	geen	probleem,	als	wij	maar	een	
essentieel	deel	van	die	markt	pakken.		
	
BNR:	En	u	hebt	daarnet	een	indicatie	gegeven.	Bedankt	en	nogmaals	gefeliciteerd,	Onno	van	de	
Stolpe,	de	topman	van	Galapagos.	


